

《单词百科:misrecognition是什么意思?misrecognition怎么发音?misrecognition的解释和用法》

英语单词misrecognition是什么意思?misrecognition怎么读?misrecognition怎么发音?简答网为您整理了misrecognition的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



misrecognition怎么读

misrecognition的读音:[mɪ srek ə g'nɪʃn]

misrecognition的意思

1、[计] 错误识别;

misrecognition的双语例句

1、 But when these two approaches were used directly to recognition of printed chinese Characters, the misrecognition rate were rather high.

但是当直接应用这两个方法识别印刷体汉字时，却出现了较高的误识率。

2、But the existence of noise samples may lead to some small covering domains, and these small domains increase the complexity and result in misrecognition.

但由于噪声数据的存在，可能造成覆盖领域多的现象，增加了网络结构的复杂度，并产生一些不必要的误识。

3、The recognition possibility for intra class target distortion version and misrecognition possibility for inter class target are two main performances of an automatic target recognition (ATR) system.

对同类目标畸变不变的正确识别率与不同类目标分类误识别率是衡量一个自动目标识别（ATR）系统的两个最重要性能指标。

4、The problems of reading defect characters of images and misrecognition of similar characters can be solved by a kind of sifting-connection algorithm and the application of BP neural network technique.

提出过筛连通法并结合运用BP神经网络技术，解决了读数图像缺陷字符和相似字符的误识问题。

5、In this paper, the word out of vocabulary and misrecognition are rejected to cut down the recognition faults, improve the system recognition ratio and reduce the false acceptance ratio.

本论文针对词库外的词汇和错误识别进行拒识，以期达到减少识别错误，提高系统的识别率，降低虚警率的目的。

6、The traditional identification way of blood cell signal which is based on Coulter principle is achieved by using analog circuit, but it has risk of misrecognition to the M shape signals.

基于Coulter原理的传统信号识别方法主要采用模拟电路实现，这种方法对M信号会产生误识别。

7、In the process of testing, the paper also analyzes the misrecognition problems to some sample elements caused by the complexity and particularity of the Chinese pronunciation, and proposes future research directions to solve this problem.

在试验过程中本文还分析了由于汉语发音的复杂性和特殊性而引起的有些样本元素的误识问题，并提出了待解决方案。

以上是简答网为您整理的misrecognition怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于misrecognition的用法、misrecognition的释义、misrecognition的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/misrecognition>

